

Sidra Medicine

We're here
for healthier
and happier
families



Sidra Medicine is an ultramodern private, not-for-profit healthcare facility that provides world-class healthcare services for children, young people and women in Qatar and internationally.

A proud entity of the Qatar Foundation, Sidra Medicine is the culmination of Her Highness Sheikha Moza bint Nasser's vision to be a beacon of learning, discovery, and exceptional care; ranked among the top academic medical centers in the world.

Sidra Medicine embraces best practice medical education, innovative biomedical and clinical research and discovery, and exceptional patient and family focused care. This strategy, will also help build Qatar's scientific expertise and resources.

We are one of the few hospitals in the world, where clinical care services are closely integrated with our research and education priorities into a program of excellence that is built on a foundation of personalized and precision medicine.

Accessing Care

Pediatric Services (referral based)
Women's Services (no referrals required)
Sunday-Thursday
8:00 AM - 3:00 PM

Private Evening Clinics
Pediatrics and Women's (no referrals required)
Sunday-Thursday
3:00 PM - 8:00 PM

Sidra Medicine accepts self-paying and insured patients and currently offers direct billing with Al Koot and QLM insurance.

International Patient Services
Please email: international.services@sidra.org



Clinical Expertise

Our team of pioneering international healthcare experts deliver a range of medical and surgical sub-specialities for women, children and young people.

Our state-of-the-art medical equipment allows our world class clinical experts to focus on genetic disorders prevalent to the Middle Eastern population, such as pediatric diabetes/obesity, congenital heart disease, epilepsy (including surgery management), as well as women's services like reproductive and fertility disorders, or robotic surgery.

We also offer aesthetic surgery, reproductive medicine and congenital heart disease treatment for men.



Research

As an academic medical center, research is integral to patient care and focuses on improving quality of life and healthcare outcomes by embedding research in the patient's journey.

Working seamlessly with clinicians, investigators we use advanced diagnostic technologies to identify patients with rare and complex disorders to develop personalized case-by-case precision medicine solutions.



Medical Education

Sidra Medicine is a Qatar Council for Healthcare Practitioners-accredited center and offers Continuous Medical Education and Continuing Professional Development to all licensed healthcare professionals and senior medical staff.

The in-house residency and fellowship programs are accredited by the Accreditation Council for Graduate Medical Education - International (ACGMEI).



سدرة للطب هنا من أجل حياة أكثر صحة وسعادة



سدرة للطب هو منشأة رعاية صحية على أحدث طراز غير هادفة للربح تقدم خدمات رعاية صحية ذات مستوى عالمي للأطفال واليافعين والنساء سواء من قطر أو جميع أنحاء العالم.

سدرة للطب هو أحد الكيانات التي تتشرف بانتمائها لمؤسسة قطر، وهو تتويج لرؤية صاحبة السمو الشيخة موزا بنت ناصر الرامية إلى تأسيس منارة للعلم والاكتشاف والرعاية الاستثنائية، علماً بأن سدره للطب مصنّف ضمن أفضل المراكز الطبية الأكاديمية في العالم.

يطبّق سدره للطب أفضل أساليب التعليم الطبي والبحث والاكتشاف الطبي الحيوي والسريري المبتكر، ويقدم رعاية استثنائية تركز على المريض والأسرة. تساعد الاستراتيجيات التي ينتهجها سدره للطب في بناء الخبرات والموارد العلمية لدولة قطر.

سدرة للطب من المستشفيات القليلة في العالم التي يتم فيها دمج خدمات الرعاية السريرية بشكل وثيق مع الأولويات البحثية والتعليمية في برنامج للتميز مبني على أساس الطب الشخصي والدقيق.

الحصول على الرعاية

خدمات طب الأطفال: الإحالات مطلوبة
خدمات النساء: الإحالات غير مطلوبة

الأحد إلى الخميس
3:00 بعد الظهر – 8:00 مساءً

العيادات المسائية خاصة لكل من الأطفال والنساء
الإحالات غير مطلوبة

الأحد إلى الخميس
3:00 بعد الظهر – 8:00 مساءً

يستقبل سدره للطب المرضى الذين يدفعون ذاتياً وحاملي التأمين، ويقدم حالياً نظام فوترة مباشرة مع تأمين الكوت و QLM

لخدمات المرضى الدوليين، يرجى إرسال بريد إلكتروني
international.services@sidra.org

الخبرة السريرية

يعمل في سدره للطب فريق متكامل من رواد الرعاية الصحية الدولية، الذين يقدمون مجموعة من الخدمات الطبية والتخصصات الجراحية الفرعية للنساء والأطفال واليافعين.



تساعد الأجهزة الطبية الحديثة في سدره للطب الخبراء السريريين العالميين على التركيز على الاضطرابات الوراثية المنتشرة لدى سكان الشرق الأوسط، مثل مرض السكري لدى الأطفال /السمنة وأمراض القلب الخلقية والصرع (بما في ذلك الجراحة)، ناهيك عن خدمات النساء مثل اضطرابات الإنجاب والخصوبة أو الجراحة الروبوتية.

يقدم المستشفى أيضاً الجراحة التجميلية والطب الإنجابي وعلاج أمراض القلب الخلقية للرجال.

الأبحاث

انطلاقاً من كونه مركزاً طبياً أكاديمياً، يُعتبر البحث جزء لا يتجزأ من رعاية المرضى في سدره للطب، حيث يركز على تحسين نوعية الحياة وعلى نتائج الرعاية الصحية من خلال تضمين البحث في رحلة المريض.



من خلال العمل بسلاسة مع الأطباء والباحثين، يستخدم سدره للطب تقنيات التشخيص المتقدمة لتحديد المرضى الذين يعانون من اضطرابات نادرة ومعقدة لتطوير حلول طبية دقيقة مخصصة لكل حالة على حدة.

التعليم الطبي

سدرة للطب هو مركز معتمد من مجلس قطر لممارسي الرعاية الصحية، ويقدم التعليم الطبي والتطوير المهني المستمر لجميع المتخصصين في الرعاية الصحية وكبار الموظفين الطبيين المرخصين.



تم اعتماد برامج الزمالة والإقامة الداخلية في سدره للطب من قبل مجلس الاعتماد للتعليم الطبي العالمي الدولي ACGMEI.

للمزيد من المعلومات أو الاستفسار عن خدمات سدره للطب، يرجى زيارة موقعنا
www.sidra.org



+974 4003 3333
للاستفسار أو حجز استشارة

sidra.org

سدرة للطب
Sidra Medicine